

The Committee commenced consideration of Chapter 14, Canada Employment and Immigration Commission.

The opening statements of the Auditor General and the Deputy Minister were deemed to have been read. (*The annexes to the Deputy Minister's statement appear as Appendix "PUBL-27" to this day's Minutes of Proceedings and Evidence.*)

The witnesses answered questions.

At 11:25 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Thomas Hall  
Clerk of the Committee

Le Comité entreprend l'examen du chapitre 14, La Commission de l'emploi et de l'immigration du Canada.

Les déclarations préliminaires du Vérificateur général et du Sous-ministre sont considérées comme lues. (*Les annexes à la déclaration du Sous-ministre figurent en annexe aux Procès-verbaux et témoignages de la séance: Annexe «PUBL-27».*)

Les témoins répondent aux questions.

À 11 h 25, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

Le greffier du Comité  
Thomas Hall